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Deze is ook voor de call morgen.

var:IEEE)EEErir i>
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Aan:EXEC)<BEEED© minvws.nl>
Onderwerp: FW: inzet ongeschoold personeel wijkverpleging?

Urgentie: Hoog

oi IEEE
Graag zou ik via jou dit verzoek van CZ Wijkverpleging willen laten agenderen voor het Corona crisisteam overleg van morgen.

Concreet is het de vraag of VWS tegemoet kan komen aan de wensen van HLA wijkverpleging partijen om proactief een

standpunt in te nemen over de inzet van helpenden in de wijkverpleging (of algemenere bewoordingen) gedurende de Corona

crisis in een ‘alle hens aan dek fase’.

Achtergrond: Het signaal is bekend dat er knelpunten worden ervaren bij de inzet van helpenden in de wijkverpleging, met name

Actiz brengt dit punt vaak op.ESE
ik hebben dit punt ook geagendeerd in de taakgroep arbeidsmarkt van het HLA

Wijkverpleging met als leden Actiz, ZorgThuisNI, VenVN, VWS-CZ, VWS-MEVA. Ook heeft MEVA hier een toezegging over uit ons

laatste AO (minister heeft aangegeven in gesprek te gaan met relevante HLA-partijen hierover).

Terugkoppelen van resultaat van gesprek met ZN MEVA April

en Actiz over signalen dat door eisen die 2020

zorgverzekeraars stellen verzorgenden niveau 2

niet meer worden ingezet. (minVWS)

Tot op heden is onze (CZ+MEVA-)lijn dat de beroepsgroep hierin de lead heeft: uit het Kwaliteitskader Wijkverpleging moet

volgen of helpende inderdaad bekwaam zijn om zelfstandig taken te verrichten in de wijkverpleging. De actuele vraag is —

opgeworpen door IIEvan ZorgThuisNI - of gedurende de crisissituatie iets anders nodig is van VWS. Mijn eigen
beeld - maar ik ken niet de ins & outs van wat ihkv Corona gebeurt - is dat VWS de lead laat bij de beroepsgroepen en niet nu

specifiek de inzet van helpenden in de wijk moet noemen, maar dat VWS wel het initiatief zou kunnen steunen als de partijen
ermee naar buiten treden.

Kan dit morgen worden geagendeerd voor bespreking in hetIEEEVeel dank!

Groeten,

Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 16:44

aan:IEE)SEEM© invws.n>
Onderwerp: inzet ongeschoold personeel wijkverpleging?

Zoals net besproken kwam vandaag uit een bureauoverleg met Actiz, Zorgthuisnl, V&VN, PFN, NZa, ZN en VWS omtrent de

coronacrisis het vraagstuk rondom inzet van helpenden (en eventueel zelfs ongeschoold personeel) gedurende de coronacrisis

naar voren.

Voor nu is de situatie dat V&VN een noodnotitie heeft geschreven omtrent inzet van helpenden in de wijk. Zie bijlage met nog
enkele opmerkingen van Actiz daarbij. Er loopt nog een aanvullende discussie met ZN, omdat zij graag willen dat zorgaanbieders
hierover eerst contact leggen met verzekeraars. Andere partijen vinden dit weer een onnodige drempel. Partijen steggelen dus

nog wat met elkaar over een definitieve versie, maar ik vermoed dat die er wel snel zal komen.

Vanuit VWS heb ik me inhoudelijk weinig met de discussie bemoeid, ik heb gesteld dat wij het aan de beroepsgroep vinden om

hier een duidelijk standpunt over in te nemen en werkbare afspraken te maken met werkgevers en verzekeraars.
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Maar toen volgde nog een vervolgvraag. Wat als de crisis een niveau bereikt van alle hens aan dek? (met name Zorgthuisnl
denkt dat we op dit scenario zullen afstevenen. Ook andere partijen denken dat de crisis nog zal verergeren maar gebruiken
minder sterke bewoording). Men vraagt zich af of VWS dan naar de beroepsgroep en de andere veldpartijen kan blijven wijzen,
of dat er een andersoortige uitspraak van VWS nodig is, in het kader van ‘we gooien alles over boord, alle handen die

beschikbaar zijn kunnen en mogen helpen’.

Mijn visie: we zitten nu nog niet in die situatie, maar het lijkt me relevant dat we daar wel over nadenken en ons niet laten

verrassen als de situatie echt nijpend wordt. Ook in een extreme crisissituatie vind ik dat de beroepsgroep ‘in the lead’ is als het

gaat om uitspraken over inzet van niveau en borgen van kwaliteit. Ik snap wel dat er dan vanuit VWS gevraagd wordt om dit

soort zaken de bekrachtigen, maar zou daarin veel liever samen met de beroepsgroep optrekken, i.p.v. eigenstandig als VWS

zo'n grote uitspraak te doen. Wanneer blijkt dat er vanuit de V&VN te weinig daadkracht of actie komt, moeten we hier natuurlijk
wel op gaan drukken.

Ben benieuwd hoe hier vanuit MEVA over wordt gedacht. Met de andere partijen hebben we afgesproken dat we donderdag even

laten weten wat intern overleg binnen onze eigen organisaties heeft opgeleverd.

Hartelijke groet,
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